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מאיר בן שבת: מנהיג איראן אמר על התקיפה הישראלית ש'אין להגזים במשמעותה, אך גם אין

לזלזל בה'. מנקודת המבט הישראלית הייתי מדייק ואומר: אין להקל ראש במשמעותה, אבל גם

ההגנה את  שפרמה  ומאוזנת,  מדודה  מוגבלת,  בפעולה  מדובר  השפעותיה.  בהערכת  להגזים  לא 

מול איראן  של  פגיעותה  את  וחשפה  הבליסטיים,  הטילים  של  הייצור  ביכולות  פגעה  האווירית, 

ישראל. היא כוּונה ליעדים נבחרים שאינם מכניסים את ישראל לקונפליקט עם וושינגטון ונעשתה

בדרך שאינה מאלצת את איראן להיכנס לחילופי מהלומות ישירות עם ישראל. מבחינת איראן זו

באמצעות לברוח  ביקשה  היא  שממנו  הישירה,  ההתנגשות  מסלול  אל  שלה  נוספת  הידרדרות 

מה היטב  מבינה  איראן  וכרגע  בהצלחה,  הסתיימה  הישראלית  התקיפה  חזית.  ארגוני  הפעלת 

ישראל מסוגלת לעשות אם היא בכל זאת תבחר להגיב. זהו מהלך חשוב והכרחי שישראל נקטה

בנסיבות שנוצרו, ואני שמח שאצלנו נזהרים מזחיחות. לאף אחד אין אשליות באשר להתמודדות

הזאת. המאבק רחוק מלהסתיים.

הראיון המלא התפרסם בערוץ 7, בתאריך 31.10.2024.
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